# 8D6N WINTER WONDERLUST IN JEJU & SEOUL (SKJW-D7/MH)

8天6晚冬日魅力济州岛&首尔之旅(SKJW-D7/MH)

Valid from Nov 2025 有效期从 2025 年 11 月

CITIES: Gimpo, Jeju Island, Pyeongchang, Seoul, Incheon

城市:金浦,济州岛,平昌,首尔,仁川

#### Features:

- ✓ Witness a seamless blend of traditional and modern Taekwondo techniques that showcase the essence of Korean culture.
- ✓ Climb up the UNESCO Seongsan Sunrise Peak, the iconic landmark of Jeju Island.
- ✓ Visit the popular Camelia Hill arboretum on Jeju Island, enjoy the vibrant display of Camelias in bloom all year round.
- ✓ Visit Aegibong Peace Ecological Park, a symbolic site for peace and unity.
- ✓ Ski fun (include ski equipment & ski suits).
- ✓ Have fun at Lotte World Theme Park.
- ✓ See the elegant view of Seoul at Korea's tallest tower ~ Lotte Tower Seoul Sky Observatory.
- ✓ Enjoy the fun of wearing Hanbok and Tangerine Farm fruit picking.
- ✓ Seoul Hotel International 5 Star Yongsan Novotel.
- ✓ Special meals Black Pork Bulgogi + Fried Rice / Seafood Hotpot / Hanjeongsik / Squid & Pork Stir-Fry / Korea BBQ / Michelin Recommended: Manjok Ohyang Jokbal & Abalone Ginseng Chicken Soup.

### 特色:

- ▼ 观看传统与现代跆拳道技术巧妙融合, 感受韩国文化的精髓。
- ◆ 登上济州岛代表性地标 ~ 世界遗产城山日出峰。
- ✔山茶花之丘~游览打卡热点,一起漫步于盛开的花海吧!
- ▼参观爱妓峰和平生态公园,与北韩边界隔江对望,是象征和平与和谐的场所。
- ✔ 滑雪乐 (含租滑雪用具及滑雪服装)。
- ✔ 畅玩乐天世界主题乐园。
- ✔ 登上乐天世界首尔天空观景台,360 度俯瞰首都全景。
- ✔体验试穿韩服和橘子园水果摘。
- ✔ 首尔酒店 国际 5 星级龙山诺富特大使酒店。
- ▼特色美食-黑毛猪韩式酱汁烧烤+炒饭、海鲜火锅、韩定食、鱿鱼猪肉寿喜烧、韩式烧烤、米其林推荐的满足五香猪脚和 鲍鱼人蔘鸡汤。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Incheon		
	吉隆坡 🗲 仁川		

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
2	Arrive Incheon (55km) - ➡ - Gimpo (1 hour) → Jeju Island  Aegibong Peace Ecologicla Park (entrance included) ~ a site for peace and unity, situated in the only free zone symbolic Shared by North and South Korea. Located along the Han River estuary, this park bridges divided histories and cultures, embodying a commitment to peace and harmony. The park features the Peace and Ecology Hall Exhibition and Jogang Observatory with views of North Korea. Visitors can explore cultural experiences and enjoy free time at the closets Starbucks to DMZ with North Korea view and Suspension Bridge.  (complimentary 01 drink per person)  Iho Tewoo Horse Lighthouses ~ they are two lighthouses that are red and white, built in the shape of the Jeju pony. This lighthouse goes well with the ocean in the background and is a popular tourist area and become lho's landmark.  Dodu-Dong Rainbow Coastal Road ~ is a barrier wall printed in rainbow colors. Is about 15 to 20 minutes on foot, so, it is ideal for strolling and taking pictures along the ocean.  Dongmun Traditional Market ~ enjoy shopping and familiarize yourself with authentic Korean food culture.	Meal onboard L: Potatoes Gamjatang D: Korean Braised Mackerel	Shalom Hotel, Jeju - 4* or similar
	抵达仁川(55公里)	早: 机上用餐午: 马铃薯炖猪骨汤	萨洛酒店, 济州 - <b>4*</b> 或同级
3	Jeju Island  Tangerine Farm ~ enjoy fruit picking experience. (Subject to season and weather conditions)  Seongsan Sunrise Peak (entrance included) ~ is UNESCO World Heritage. It rose from under the sea in a volcanic eruption over 100,000 years ago.  Camellia Hill (entrance included) ~ it is a camellia arboretum which home to 6,000 camellia trees of 500 different species including species that are known to produce the world's largest and earliest blossoms. (Subject to season & weather condition)	B: Hotel L: Black Pork Bulgogi + Fried Rice D: Seafood Hotpot	Shalom Hotel, Jeju - 4* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul> <li>Taekwondo Performance (entrance included) ~ Korea's No. 1 Martial Art Performance! The live performance is breathtaking, providing an immersive experience with its dynamic movements and music!</li> <li>Seongeup Folk Village ~ it is a small town that holds a vast amount of culture.</li> </ul>		
	济州      橘子园 ~ 体验水果摘采,视季节和天气而定。      城山日出峰(含门票)~济州岛东部海岸火山之一,也是联合教科文组织与世界遗产景点。这里的风景美不胜收,令人叹为观此。      山茶花之丘(含门票):全园共有6000多来自世界各地的500多种棵山茶树,还设有以椰子树等各种造景树为主题的园林。(视季节和天气而定)      跆拳道表演(含门票)~韩国第一武术表演!现场表演令人叹为观止,感动的动作和音乐带来身临其境的体验!      城邑民俗村 ~ 感受这座拥有五百年历史的都城之魅力。	早: 酒店 午: 黑毛猪韩式酱 汁烧烤 + 炒饭 晚: 海鲜火锅 锅	萨洛酒店,济州 - <b>4*</b> 或同级
4	Jeju Island (1hour) → Gimpo (160km) - ≘ - Pyeongchang  → Pyeongchang Uiyaji Wind Village ~ located at the top of Daegwallyeong Pass, the village is a sight to see in winter when covered in snow. We will also experience sheep feeding and making Korean Pancakes ourselves.	B: Dine Out L: Korean Hanjeongsik D: Squid & Pork Stir-Fry	Yong Pyong Resort, Pyeongchang or similar
	济州 (1 小时) → 金浦 (160 公里) - 雲 - 平昌	早: 外用 午: 韩定食 晚: 鱿鱼猪肉 寿喜烧	龙平度假村,平昌 或同级
5	Pyeongchang (180km) - ⋒ - Seoul  ➤ Ski Resort ~ enjoy ski fun. We have included ski equipment and ski suits, exclude googles and gloves. For hygiene purposes we advise guests to prepare their own gloves.  ➤ Gondola Ride ~ experience gondola ride to the top of the	B: Hotel L: NIL D: Korean BBQ	Yongsan Novotel Hotel, Seoul - 5* or similar
	Mountain (subject to weather conditions).  平昌 (134 公里) - 第 - 首尔  清雪度假村 ~ 体验滑雪乐。包含租借滑雪服装及滑雪用具,不包含墨镜及手套。为了卫生起见我们建议客人自备手套。  《维莱格 ~ 体验乘搭缆车到山顶看雪景 (依天气而定)。	早: 酒店 午: 自理 晚: 韩式烧烤	龙山诺富特大使酒 店,首尔-5*或同级
6	Seoul  > Gyeongbok Palace (entrance & Hanbok wearing included)  ~ the largest of the Five Grand Palaces during the Joseon  Dynasty, famous worldwide due to its sheer size and  unique architecture. Drive passes the Presidential Blue  House. (Closed on every Tuesday)  > Ikseon-dong Café Street ~ complimentary egg tart +  coffee or tea per person.  > Ginseng Showroom ~ enjoy shopping.  > Korea Cosmetic Shop ~ enjoy shopping.  > Myeongdong Shopping District ~ a widely popular  shopping district with department stores.	B: Hotel L: Abalone Ginseng Chicken Soup (Michelin Recommended) D: Manjok Ohyang Jokbal (Michelin Recommended)	Yongsan Novotel Hotel, Seoul - 5*or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	首尔     景福宮(含门票及韩服试穿)~它是朝鲜时代五大宫殿中最大的宫殿,以其庞大规模和独特建筑风格而闻名。途径大韩民国的总统府~青瓦台。(每逢星期二休业)     益善洞咖啡街~特别安排品尝蛋挞和一杯咖啡或茶。     高丽人蔘专卖店~享受购物乐趣。     韩国化妆品专卖~享受购物乐趣。     明洞购物街~是一个充满活力的地区,以繁华的购物街、令人赞不绝口的街头小吃以及琳琅满目的护肤和美容店而闻名。	早:酒店 午:鲍鱼人蔘鸡汤 (米其林推荐) 晚:满足五香猪脚 (米其林推荐)	龙山诺富特大使酒店,首尔-5*或同级
7	Seoul (33km) - ∄ - Incheon  ➤ Hovenia dulcis Berry Showroom ~ enjoy shopping.  ➤ Lotte Tower Seoul Sky Observatory (entrance included)  ~ offers a panoramic view of the entire capital city, beautiful both day and night.  ➤ Lotte World Theme Park (passport ticket included) ~ a world-class indoor theme park which is known as "South Korea Disneyland".	B: Hotel L: NIL D: Jjambbong + Tangsuyuk	Gloucester Hotel , Incheon - 4*or similar
	首尔 (33 公里) - 雲 - 仁川	早:酒店 午:自理 晚:炒码面+ 糖醋肉	格洛斯特酒店, 仁川 - 4*或同级
8	Incheon (26km) - ≘ - Incheon Airport → Kuala Lumpur	B: Hotel / Breakfast Box Meal onboard	
	仁川 (26 公里) - 需 - 仁川机场 → 吉隆坡	早:酒店/便当机上用餐	

#### Other Information:

- Seasonality: Spring (Mar May) / Summer (Jun Aug) / Autumn (Sep Nov) / Winter (Dec Feb)
- 2 Currency: Korean Won (KRW)
- Tour commentary will be conducted in Mandarin with simple English or Cantonese translation by Tour Leader.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.
- 6 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- 7 Parlo Tours can modify the sequence, amend, or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 8 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 10 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

## 其他讯息:

- 季节: 春季 (3月-5月)/夏季 (6月-8月)/秋季 (9月-11月)/冬季 (12月-2月)
- 货币: 韩币 (KRW)
- 3 全程使用中文讲解, 领队将以英文或粤语简约地说明。
- 4 所有显示图片均仅供为说明用途。
- 5 所有图片仅供参考,实际可能有所不同。
- 6 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- Parlo Tours 会根据不可预见的情况(如高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动)修改行程顺序、更改或取消 7 酒店住宿、用餐和观光活动。
- 8 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责,参加旅行的人 需要自行承担风险。
- 9 Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 10 请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374 (24108-H) KPL0218 (outbound)